
Příloha č.1 
 

PROGRAM JEDNÁNÍ NÁHRADNÍ VALNÉ HROMADY 
SKI Vítkovice-Bílá z.s. 

 
POŘAD JEDNÁNÍ: 
 
1. Zahájení jednání náhradní VH – ověření usnášení schopnosti a schopnosti činit rozhodnutí.    

2. Předložení návrhu pořadu jednání, případné doplnění a odsouhlasení pořadu jednání   

3. Volba orgánů VH           

Předseda 

Zapisovatel a dva ověřovatelé zápisu 

Osoby pověřené sčítáním hlasů 

4. Zpráva o činnosti SKI za období od poslední VH konané dne 5.6. 2017    

5. Projednání účetní závěrky za účetní období od 1. 11. 2016 do 31. 10. 2017.      

    Zpráva Dozorčí komise o jejím přezkoumání        

6. Předložení účetní závěrky za účetní období od 1. 11. 2016 do 31. 10. 2017 ke schválení.   

     Rozhodnutí o rozdělení zisku. 

7. Informace o plnění rozpočtu SKI za období od 1. 11. 2017 ke dni konání VH.    

8. Informace o plnění usnesení z Valné hromady ze dne 5.6. 2017. 

9. Informace Dozorčí komise o prováděné kontrolní činnosti od konání minulé VH.    

10. Návrh rozpočtu SKI na období od 1. 11. 2018 do 31. 10. 2019.     

11. Zpráva Dozorčí komise o přezkoumání návrhu rozpočtu na období od 1. 11. 2018 do 31. 10. 2019.   

12. Předložení návrhu rozpočtu ke schválení        

13. Předložení návrhu na odměny členům VV a DK   

14. Projednání investičního záměru      

15. Informace o činnosti dceřiné společnosti SKI Bílá- Služby s.r.o.    

16. Informace o stavu členské základny a placení členských příspěvků, projednání návrhu VV na vyloučení z řad 

      členů SKI, schválení přihlášek nových členů SKI a návrh na ocenění členů SKI 

17. Diskuze         

18. Závěr 

 

 

 

Příloha č. 2 

Zpráva o činnosti  spolku od  poslední VH 5.6.2017. 

Od poslední VH konané v červnu  2017 se VV výbor sešel na svém řádném zasedání 20 krát a jedno zasedání VV 
proběhlo současně jako VH  v působnosti jediného společníka  SKI Bílá Služby s.r.o., kde byly projednány a schváleny  
hospodářské výsledky této společnosti. 

 

Účast členů VV na jednáních byla následující: ……… 

 

-S.Olšák ,J+ M. Vrzgula  –   

-P.Ochmann, J.Skoumal , -   

-  M.Kacíř            % 

- M.Němčíková    % 

 

Všechny neúčasti členů na jednáních byly řádně omluveny. 



 

VV ve své činnosti pokračoval v naplňování hlavních cílů Zapsaného Spolku v jednotlivých oblastech činnosti a v plnění 
úkolů z usnesení Valné hromady. 

  

Nyní k jednotlivým oblastem činnosti : 

 

V oblasti legislativní činnosti: 

- získali jsme osvědčení o zápisu ochranných známek  od úřadu průmyslového vlastnictví ČR a to na jak grafickou formu 
tak i na slovní provedení názvu  SKI Bílá 

 

- na základě žádosti u UAD SLČR jsme získali homologaci na sjezdových tratích pro konání disciplíny Super Giant Slalom 
pro kategorii žáků. 

V horní části se jedná o sjezdovku č. 3- Biskupská, dále pak sjezdovka č. 4 -Turistická a ve spodní části sjezdovka č. 2 - 
Javořinka. 

 

K činnosti  oddílu závodního lyžování   

Pokračujeme v nastoupeném trendu včasného uzavírání dohod s novými závodníky  nebo dodatků k dohodám o 
zabezpečení tréninkové činnosti na následující rok se 

stávajícími závodníky. 

Včasné placení oddílových a členských příspěvků a úhrad za soustředění od jednotlivých závodníků se stalo již takřka 
samozřejmosti a tak všechny tyto závazky ze strany závodníků byly uhrazeny v podstatě před zahájením závodní sezony. 

 

VV průběžně projednával jak ukončení sportovní činnosti některých závodníků tak  schvaloval přijetí nových zejména 
začínajících závodníků za členy  OZL a to v kategorii přípravka a předžáci. Můžeme říci, že letošní závodní sezona našich 
závodníků byla opět úspěšná. O jejím průběhu a o konkrétních výsledcích závodníků v jednotlivých kategoriích Vás bude 
následně podrobněji informovat předseda trenérské rady Slávek Skoumal.  

 

V souladu s koncepci OZL  proběhlo dne 2.5..2018 v pořadí již šesté oponentní řízení s trenéry  kde jsme projednávali: 

 

1/ vyhodnocení sezony 2017/2018 

2/ plány činnosti jednotlivých družstev na sezonu 2018/2019 

3/ Hodnocení práce jednotlivých trenérů 

 

Součástí tohoto jednání bylo i  výběrové řízení na funkci trenéra ve SKI Bílá, jehož vyhlášení bylo projednáno a 
schváleno na zasedání VV. 

 

Konkrétní závěry z oponentur byly pak následně projednány na zasedání VV. 

 

Na základě závěrů z tohoto hodnocení a výběrového řízení byla ukončena trenérská činnost Jakuba Kořístky  a to na 
vlastní žádost.  

Do funkce trenéra pro kategorii junioři a dospělí byl na sezonu 2018/2019 vybrán a Výkonným výborem schválen  
Ondřej Trčka. 

S ostatními trenéry tj se S.Kořístkovou a T.Ťavodou byla obnovena smlouva na následující sezonu 2018/2019. 

 

Nyní k organizaci závodů, které jsme pořádali v tomto roce na Bílé. 

 

 Pro  letošní zimní sezonu jsme měli opět naplánováno organizovat ve SKI  areálu na Bílé standardní závody ve všech 
věkových kategoriích. Všechny tyto závody  se nám podařilo díky příznivým klimatickým podmínkám  realizovat  v 
termínech a v rozsahu  tak jak jsme to měli naplánováno. 

 

K jednotlivým závodům: 

 



- prvním závodem, který jsme zajišťovali byl Evropský pohár FIS UNI 2018, který byl zároveň i akademickým 
mistrovstvím ČR a také MČR Juniorů ve slalomu a obřím slalomu. Tyto závody jsou již tradičně  organizovány ve 
spolupráci s Českou  asociaci universitního sportu a VSK Brno.  

Závody se uskutečnily v plánovaném termínu ve dnech 16.-18.2.2018 kdy za  dobrých klimatických podmínek se nám 
podařilo zabezpečit kvalitní  průběh závodů, což bylo pozitivně hodnoceno technickým delegátem FIS tak i  zástupcem 
svazu lyžování.  

Záštitu nad těmito závody již tradičně převzali Hejtman MSK a rektor university Mendelu v Brně. 

 

-  dalším závodem byly RKZ žáků, které se uskutečnily ve dnech  2.- 5. 3. 2017. I  tyto závody se nám podařilo závody 
uspořádat na vysoké úrovni a za velmi dobrých klimatických podmínek. Poprvé jsme na Bílé organizovali závod v Super 
obřím slalomu, který se uskutečnil na nově homologované trati proběhl k celkové spokojenosti všech účastníků i 
funkcionářů svazu. Tento závod byl zároveň i memoriálem Jiřího Seilera.  

 

- Ve dnech 17. a 18. března se pak uskutečnilo Finále soutěže Madeja Cup 2018  v kategorii předžáci a  přípravka jehož 
součástí byly i veřejné závody v paralelním slalomu družstev pod názvem Zbojnická Valaška. V sobotu se uskutečnily dva 
závody seriálu Madeja Cup a ve večerních hodinách bylo provedeno slavnostní vyhlášení výsledků celého seriálu závodů 
Madeja Cup. Je potěšitelné, že naši nejmladší závodníci se opět umístili v soutěži družstev na prvním místě. 

V neděli se uskutečnily veřejné závody družstev v paralelním slalomu. Tyto závody  díky  výbornému počasí  měly 
vysokou sportovní úroveň a to byla pěkná tečka za ukončením závodní sezony v areálu v Bílé. 

 

Můžeme říci, že jsme se i v letošní sezoně úspěšně zhostili pořádání závodů ve všech kategoriích, a že se nám je podařilo 
realizovat v celém rozsahu. 

Pochvala a poděkování za pořádání uvedených závodů byla kladně hodnocena  na konferencích a poradách lyžařského 
svazu. 

V souvislosti s organizací závodů je třeba se zmínit ještě o jedné významné akci a to byly Olympijské dny v Ostravě a v 
Moravskoslezském kraji, kterých jsme se zúčastnili jako jedno ze čtyř vybraných lyžařských středisek v kraji. Ve dnech 
10.2-11.2. jsme organizovali sportovní soutěže a ukázky sportů pro laickou veřejnost, této akce se v neděli zúčastnil 
osobně i hejtman MSK pan Vondrák. 

  V pondělí dne 12.2. jsme uspořádali okresní přebor Ostravských základní škol ve spolupráci s AŠSK - tato akce byla 
úspěšná a  zřejmě budeme ji budeme organizovat   i v následujících létech.  

 

Chci touto cestou poděkovat Vám všem, kteří jste se osobně podíleli na organizaci  závodů a ostatních doprovodných 
programů ve SKI areálu. 

 

Na závěr zimní sezony jsme si zorganizovali tradiční oddílové “přebory“, které jsme  mohli uskutečnit na velmi dobrém 
terénu díky příznivým sněhovým podmínkám.  

Domníváme se, že tato akce splnila svůj cíl, a že má nadále své pevné místo v naší spolkové činnosti.  

 

Pro následující zimní sezonu 2018/2019 jsme podali žádosti na Svaz lyžařů na organizaci těchto závodů: 

 

Předběžně se jedná o tyto termíny: 

-  FIS UNI -  dospělí a junioři ve dnech 16.2.- 17.2.2019 

-  RKZ žáci  ve dnech 1.3.- 4.3. 2019, 

-  Finále Madeja Cup pro přípravku a předžáky ve dnech 16.-17.3. 2019 

 

 O skutečných termínech a skladbě těchto závodů Vás budeme informovat na naší tradiční konferenci v listopadu, kdy 
už bude termínovník závodů definitivně schválen. 

 

O ostatních akcích a aktivitách v lyžařském areálu Vás bude informovat ve svém vystoupení J. Vrzgula. 

 

V  oblasti investičního rozvoje jsme řešili následující: 

 

1/Bylo provedeno odlesnění a finální úprava horní části sjezdovky nazvané Biskupská. 

 



2/ Zahájili jsme postupnou rekonstrukci systému zasněžování modré sjezdovky. I. etapa se týkala rekonstrukce v její 
horní části. Tato etapa byla na podzim ukončena a část zrekonstruovaného systému byl uveden do provozu před 
zahájením zimní sezony. V letošním roce budeme v souladu s krátkodobým investičním plánem dále pokračovat v 
rekonstrukci tohoto zasněžovacího systému a to v rozsahu dostupných finančních prostředků. 

    

Dovolte mi, abych Vás nyní v souvislosti s investičním rozvojem informoval o dalším vývoji majetkových vztahů v obci 
Bílá v souvislosti s restitucemi církevních majetků. 

 

 Pozemky, na kterých se nachází náš SKI areál  byly na základě rozhodnutí Státního pozemkového úřadu předány ke dni 
26.11.2016 oprávněné osobě, což bylo v tomto případě Biskupství ostravsko-opavské. Na základě tohoto rozhodnutí 
byla ze strany Lesů ČR podána žaloba ke krajskému soudu. V tomto měsíci jsme dostali písemnou informaci ze strany 
Biskupství ostravsko-opavského, že pozemky sjezdovek byly na základě soudního rozhodnutí předány zpět do užívání 
Lesům ČR. Zatím však nevíme, zda toto rozhodnutí bude konečné a nebo se Biskupství odvolalo a pak by tento soudní 
proces dále pokračoval. 

 

V nevyjasněné situaci nadále zůstávají pozemky Na Jihu  na kterých se nachází  sjezdovka a vlek obce.  Proto jsme pro 
tuto zimní sezonu byli nuceni dohodnout s obcí  pronájem Jihu formou dodatku k původní smlouvě a to pouze na dobu 
jedné zimní sezony. 

Nyní taky čekáme, jak se tato majetková situace vyvine, abychom následně mohli s obcí jednat o smlouvě na další 
období. Paralelně je připravován návrh dlouhodobé pachtovní smlouvy s obcí v případě, že se majetkové vztahy na jihu 
v tomto roce vyřeší. 

 

Smlouvy, dohody a spolupráce, které byly projednané za sledované období: 

1) Smlouvy se Svazem lyžařů ČR o poskytnutí neinvestiční dotace na činnost Sportovních středisek a to na  rok  
2017 - II. Pololetí   ve výši 72 000 Kč 

                                                 rok  2018 - I.  Pololetí   ve výši 78 000 Kč 

 

2) Byla podepsána smlouva o poskytnutí dotace z MS kraje na organizování vrcholných sportovních akcí pro 
sezonu 2017/2018 – konkrétně závody FIS UNI  a to ve výši 145 200,- Kč. Vyhodnocení této smlouvy v současné době 
připravujeme s tím, že je předpoklad 100% využití dotace. 

3) Byla podána žádost na MSMT o dotaci z programu na podporu organizace sportu v klubech nazvaná  Můj klub. 
Zatím není ze strany MSMT žádná informace. 

4) Byla podepsána Smlouva o poskytnutí dotace na úpravu běžeckých tratí  2017/2018 – ve výši cca 323 250,-Kč, 
která je realizována přímo přes Ski Bílá- Služby s.r.o. Tato smlouva byla již vyhodnocena, bohužel ani v letošním roce v 
důsledku nedostatku sněhu na běžeckých tratích nebylo možno tuto částku vyčerpat. Plnění bylo pouze ve výši  58 300,- 
Kč. 

. 

5) V uplynulých dnech jsme podepsali smlouvu o poskytnutí dotace z Města Ostravy na zajištění celoroční činnosti 
sportovního klubu a to ve výši 45 -tis. Kč. na rok 2018.  

6) V uvedeném období jsme podepsali s ČOV smlouvu o zabezpečení Olympijských dnů. Smlouva byla ve výši 90 
000,-Kč. Smlouva byla již vyhodnocena a finančně uzavřena. V rámci této smlouvy jsme rovněž obdrželi darem materiál, 
který se na akci používal. 

 

7) Pro uvedené období nebyly vypsány tyto dotační projekty:  

- MSK – celoroční klubová činnost,  

- MSMT –neinvestiční dotace na opravu a údržbu zařízení spolků a klubů 

- MSMT -  přes svazy na spolky  na zajištění klubové činnosti 

 

Pro následující období: 

-  budeme pro s.r.o. opět žádat Kraj o dotaci na úpravu lyžařských běžeckých tratí na  

   rok 2018/2019,  

- dále budeme žádat MSK o dotaci na organizování vrcholných sportovních akcí -   

   konkrétně opět na závody FIS-UNI a na klubovou činnost - pokud ji MSK vyhlásí. 

-  Předpokládáme další prodloužení smlouvy se SLČR na podporu činnosti SpS na     

   II. pololetí 2018. 



- Dále počítáme s tím, že se přihlásíme opět o dotaci na projekty ČUS a MSMT  

   zaměřené na sportovní činnost a na opravy a údržbu sportovních zařízení  

   samozřejmě pokud budou tyto programy vyhlášeny. 

 

 

V oblasti dalšího rozvoje obce Bílá a zapojení do regionálního rozvoje cestovního ruchu  

Systematicky pokračujeme ve spolupráci s partnery na Bílé tj: starosta obce, zástupci hotelu Bauer a J.Nakládal správce 
dětského, kde se domlouváme na společných postupech a na organizaci aktivit v obci Bílá. Pro letošní sezonu jsme již 
zrušili tzv. místní kartu hosta s tím, že priorita bude zaměřena pouze na Beskydy Card. Společně se snažíme řešit 
bezpečný průjezd kamionové dopravy obcí a její omezení v zimních měsících nebo utlumení provozu kamionu vůbec. Již 
třetím rokem společně zajišťujeme výzdobu obce zejména v  okolí parkoviště (což jste asi zaregistrovali).. Byla 
zprovozněna příjezdová cesta na Žarovjanku za čističkou odpadních vod tak, že se může rozšířit prostor na dojezdu 
sjezdovky na jihu a prostor pro dětský areál. 

Společně připravujeme kalendář akcí v letní i zimní sezoně v Bílé a snažíme se společně marketinkově presentovat 
navenek v mediích. 

Pokračujeme v aktivním zapojeni do činnosti Destinačního managementu turistické oblasti Beskydy – Valašsko, kde se 
realizuje projekt Beskydy card. V tomto projektu jsme zapojeni jako poskytovatele služeb provozu lanové dráhy a vleků.  

 

Ve vztahu k řízení dceřiné společnosti SKI Bílá Služby s.r.o. 

 

se uskutečnilo   jedno zasedání VV jako VH v působnosti jediného společníka SKI Bílá -Služby s.r.o.  

Na jednání byly projednány a schváleny  

1/ Hospodářské výsledky  SKI Bílá  Služby s.r.o. za účetní období 2016/2017, vč.   

    rozdělení zisku po zdanění 

2/  Informace o čerpání rozpočtu v roce 2017/2O18  

3/  Byl schválen rozpočet na rok 2018/19. 

 

V dalším období se chceme zaměřit: 

 

- v oblasti OZL  

-  provádět pravidelné vyhodnocování činnosti trenérů formou oponentur a    

   zabezpečovat zvyšování jejich odborností ve smyslu závěrů z hodnocení činnosti    

   trenérů 

- zabývat se podněty ke zlepšení systému  koncepce závodní činnosti  

  jak ze strany  trenérů tak i od ostatních členů spolku  

 

v oblasti investičních a neinvestičních aktivit 

- nadále projednávat s odbornými úseky kraje možnost odkoupení pozemku hřiště  

  SOŠ 

- pokračovat v  modernizaci zasněžovacího systému v části čerpací stanice a   

  potrubního systému na modré sjezdovce 

- využívat v max. míře dotačních programů vyhlašovaných v regionu, v ČUS ,  

   případně dotačních programů financovaných z prostředků MSMT  

-  připravit  podklady pro zpracování Studie na Modernizaci stávající lanové dráhy 

- Sledovat vývoj majetkoprávních vztahů mezi Lesy ČR a Arcibiskupstvím Ostravsko- 

  opavským týkající se pozemků pronajatých k provozování ski areálů jak na severní  

   tak na jižní straně 

 

  Provozní aktivity areálu: 

-  zajistit kvalifikovanou pracovní sílu pro zajišťování činnosti střediska v oblasti marketing a reklamní činnost 

-  nadále pokračovat v rozšiřování letních aktivit s cílem zvyšování atraktivnosti areálu, která nám pomůže zajistit další 
nárůst návštěvnosti jehož výsledkem by mělo být  zvýšení  finančního  obratu v tomto období. Pokračovat v naplňování 
cílů tak, aby se letní provoz stal významným zdrojem finančních prostředků pro zajištění provozu střediska. 



-  pro zimní sezonu využívat a hledat neustále nové formy propagace a spolupráce s externími partnery /hotely, cest. 
kancelářemi  apod./ s cílem dalšího zvyšování tržby  

-  podílet se na zpracování a realizaci dlouhodobé koncepce rozvoje obce Bílá a     

   jejího okolí v oblasti cestovního ruchu. 

 

 

 

 Nyní bych chtěl předat slovo předsedovi trenérské rady S. Skoumala, aby doplnil zprávu o činnosti z oblasti závodního 
lyžování. 

 

Děkuji  Vám za pozornost 

 

 

Ing. Stanislav Olšák 

 

 

Pro jednání VH dne  28.5.2018 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



PŘÍILOHA č. 3 

 

Zpráva o činnosti LO SKI Bílá za sezonu 2017/2018 

 

Sezonu 2017/18 jsme zahájili 15. květnem kdy na soupisce  tří družtev bylo celkem 52 závodníků: 

V kategorii přípravky a předžáků bylo 21 závodníků. Trenér Světlana Kořistková. 

V kategorii žáků  bylo  16 závodníků. Trenér Tomáš Ťavoda. V kategorii jun. a dospělých bylo 15 závodníků z toho 4 
závodnici měli individuální přípravu s jinými trenéry, jeden závodník měl svou vlastní přípravu na SKI kross a 4 dospělí 
pracovali samostatně ve zvláštním režimu.Trenér Jakub Kořistka. 

  

Předžáci zahájili sezonu soustředěním v červnu v Chorvatsku na Bolu. Dále absolvovali čtyři letní soustředění (Habartice, 
Horní Lhota, Kružberk, Bílá) ,a  čtyři podzimní soustředění  na Kaunertálu.  

 

Žáci měli 4 letní soustředění (Jedovnice, Brumov, Malá Morávka a Ostrava,). Podzimní přípravu zahájili soustředěním  
na Stubai, ten absolvovali 4x,  pak pokračovali 1x Pass Thurn a poslední  absolvovali na Moninci. Pak už pokračovali na 
Bílé a v okolních střediscích (Karlov, Karolinka, Ostrava Skalka a Vrátná).  

 

Junioři a dospělí absolvovali 5 letních soustředění v Habarticích, v Rychlebech, na Bílé, na Slezské Hartě  a v Ostravě. 
Podzimní přípravu zahájili  v hale v Hamburku, 1x Pitztal, 3x Kaunertal, 1x Litva, která byla spojena s prvnímí závody.  

 

Na počátku sezony v květnu a následně v září měli závodníci LO povinné testy, které proběhly na Sportovním Gymnáziu 
a v tělocvičně. 

 

V družstvě  předžáků působil kromě trenérky Kořistkové S. také asistent trenéra Kořistka Oskar.  

 

Přehled nejlepších výsledků v uplynulé sezoně:  

Družstvo přípravky a předžáků obhájilo prvenství v Madeja CUPu.  

V jednotlivcích se nejlépe umístili: Nakládal J.na 2.místě,  Brezanský V.  na 4.místě, Kašing O.  na 5.místě, Rycek K. na 
4.místě, Smolíková E. na 4.místě. 

   

Družstvo žáků skončilo v PČP na 4.místě, Na MČR získalo jedno třetí místo. Na ZODM  tři 3.místa. 

Nejlepší výsledky jednotlivých závodníků:  

Kreissová T. MČR  3.místo a 2x 5místo, na RKZ  2x1. a 2x2. místo, na ZODM 2x3 místo, v PČP 4.místo. Ve Val dÍsere  6. A 
12.místo,umístění v žebříčku na 8 místě  

Balabánová H. RKZ   6.místo, umístění v žebříčku na 19 místě 

Fiala J. RKZ  2., 4. a 6.místo, umístění v žebříčku na 15 místě 

Milatová H.RKZ  1.,2.,4.,5. a 6.místo, ZODM 3.místo, umístění v žebříčku na 6 místě 

Joannidu N. MČR  5. a 6.místo, RKZ 4 a 6.místo ZODM 6.místo,umístění v žebříčku na 12 místě 

Velická V.RKZ  7. a 8.místo, umístění v žebříčku na 26 místě 

 

Družstvo juniorů a dospělých obhájilo v ČP třetí  místo. 

Na MČR Jun. jsme získali dvě zlaté a čtyři bronzové medaile. 

 

Nejlepší výsledky dosáhli: 

Na MČR J: Milata J. je dvojnásobný mistr ČR v rychlostních disciplínách 

Rechtenberg J. získal 2x bronz na MČR J 

Gola F. získal 1x bronz na MČR J 

Kořístková E. získala 4., 6.místo na MČR J 

 

Na MČR  dospělých: Milata J.  4. a 5.místo 

Kořístková  E. 4.,6. a 2x 11.místo 

Vrzgula V. 7.místo 

   



V hodnocení ČP jednotlivců obsadili: Vrzgula V.  17.místo v kategorii  dosp.  Kořístková 10.místo, Kotabová E. 12.místo, 
Gola F 13.místo v kategorii Jun. a Rechtenberg J. 6.místo, Milata J. 2.místo, v ml.Jun.  

 ,  

Ve V Ž závodníků  obsadili: Němec J. 31.místo, Vrzgula V. 20.místo.,  Zemková Z. 11.místo, Rechtenberg J. 4.místo, 
Milata J.  8.místo.,Gola F.  9.místo, Kotabová S. 11.místo, Balabánová T. 15. ve svých kategoriích. 

 

Na základě výsledků se nominoval Rechtenberg J. do juniorského reprezentačního družstva. 

 

Celkově v  hodnocení oddílů ČP a PČP  jsme získali třetí  místo ze 72 LO. 

 

Z kategorie předžáků přechází 2 závodníci do žáků a ze žáků 1 závodníce do juniorů. 

Dospělí požádali z důvodů studijního a pracovního zatížení o individuální přípravu dle svých časových dispozic.(Vrzgula 
V., Vrzgula L. a Němec J.).  

 

Trenérská rada pracovala ve složení: Kořístková S.,Ťavoda T.,Kořistka J. a Skoumal J. 

Scházela se zpravidla co 14 dnů k řešení aktuálních problémů a kontrole plnění ročních tréninkových plánů. 

V měsíci březnu bylo vyhlášeno výběrové řízení na pozice trenérů LO SKI Bílá, kterého se zúčastnilo 5 trenérů. Výběrová 
komise doporučila výkonnému výboru SKI Vítkovice Bílá z.s. 

ke schválení Ťavodu Tomáše, Kořistkovou Světlanu a Ondru Trčku. Výkonný výbor tento návrh schválil. 

 

 

V Ostravě dne  28.května 2018 

Skoumal Jaroslav 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Příloha č.4 

 

Projednání účetní uzávěrky   v období  1.11.2016  do 31.10.2017 

Výkonný výbor předkládá k VH k projednání a schválení účetní uzávěrku SKI V Bílá z.s. 

Tato uzávěrka byla ve smyslu stanov zveřejněna měsíc předem na Klubových stránkách, 

 kde jste se mohli s ní seznámit. 

Proto se soustředím jen na několik doplňujících informací k této uzávěrce 

 

Ke konci účetního období tj.k  31.10.2017  

 

Stav majektu :      33.732.717,- Kč 

          

Nedokončený hmotný majetek:     0,-  Kč   ( jedná se o ………) 

               

Nákup investic: 1.918.128,-Kč 

 

  Jedná se o tyto investice:  montovaná stavba(stravovadlo), NN přípojka, zasněžovací tyč, sněžné dělo a věž pod sněžné 
dělo 

 

 

Stav na účtech k 31.10.2017: 

 

Stav BU :         478.482 ,-Kč  /   TU:  1 651 ,-Kč 

 

 Pokladna :      14.912,-Kč 

 

Vytvořené reservy:  0,-kč   

 

 HV  před zdaněním :  -293.597  Kč 

 

Po úpravě o daňově neuznatelné výnosy a náklady /sportovní činnost/    

 

jsme dosáhli základu pro zdanění : 331.000,-Kč 

 

Zaplacená daň z příjmu  :  62.890 ,-Kč 

 

 

Předkládá : 

Ing. Olšák Stanislav 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Zpráva Dozorčí komise                                                                                                                                                Příloha č. 5 

k účetní závěrce a výsledkům hospodaření za období 

od 1. 11. 2016 do 31. 10. 2017 

 

Dozorčí komise byla průběžně informována o stavu hospodaření, o průběžném plnění rozpočtu a o výsledcích konzultací 
vedení účetnictví a daňové evidence s externí poradenskou firmou. Způsob účtování hospodářských operací byl DK 
průběžně kontrolován. 

Externí poradenská firma v průběhu účetního období kontrolovala způsob účtování, zejména z pohledu dosažení 
správného daňového základu jak ve spolku, tak v s.r.o., klíčování nákladů na hlavní a hospodářskou činnost bylo 
prováděno v souladu s vnitřním předpisem. Daňové povinnosti byly řádně plněny. 

Účetní výsledek hospodaření spolku před zdaněním byl ztrátou ve výši 293 tis. Kč. Po úpravě na daňový základ pro 
výpočet daně z příjmů, tj. vynětím nákladů týkajících se hlavní činnosti a vyčíslením výnosů hlavní činnosti, které 
nepodléhají daňové povinnosti, byl vyčíslen zisk ve výši 999 tis. Kč. Spolek využil možnosti odečíst zůstatek daňové 
ztráty z minulých období ve výši 367 tis. Kč a daňové optimalizace pro veřejně prospěšné poplatníky ve výši 300 tis. Kč. 
Po uvedených úpravách vznikla povinnost úhrady daně z příjmů ve výši 63 tis. Kč. Účetní ztráta po zdanění za 
hospodářský rok 2016/2017 činí 356 tis. Kč. V účetnictví je evidována neuhrazená ztráta z minulých období ve výši  4 
002 tis. Kč. Dozorčí komise navrhuje navýšit neuhrazenou ztrátu z minulých let o částku 356 tis. Kč, do dalších období 
tak evidovat neuhrazenou ztrátu celkem ve výši 4 358 tis. Kč. 

Spolek eviduje v oblasti dlouhodobých závazků úvěr, jehož nesplacený zůstatek k 31. 10. 2017 byl 9 000 tis. Kč. 

Inventarizace dlouhodobého hmotného majetku byla provedena ke dni 31. 10. 2017. 

Dozorčí komise navrhuje na základě přezkoumání řádné účetní závěrky valné hromadě schválit účetní závěrku za 
hospodářský rok 2016/2017. 

 

V Ostravě dne 28. 5. 2018 

Ing. Ivana Olšáková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



SKI Čerpání  Rozpočtu v  roce 2018 Příloha č.6

položka skuteč.2017 plán 2018 čerpání 2018 Plán 2019

Výnosy k 30.4.2018

pronájem  s.r.o. 11 518 996 11 160 000 10 664 998 11 240 000

ostatní 3 780 167 2 900 000 1 352 187 3 200 000

Výnosy celkem 15 299 163 14 060 000 12 017 185 14 440 000

Náklady

opravy a údržba 2 114 802 1 115 000 574 583 2 400 000

leasing rolba 2 196 800 2 200 000 2 196 800 2 200 000

sportovní činnost 3 753 072 3 400 000 1 612 755 3 200 000

 nájmy   1 048 409 1 100 000 425 029 1 050 000

ostatní 1 027 263 1 300 000 247 420 1 050 000

osobní náklady 653 829 760 000 294 324 750 000

daně a poplatky, poj. 505 010 550 000 276 356 510 000

úroky úvěru 261 522 220 000 128 886 200 000

náklady 11 560 707 10 645 000 5 756 153 11 360 000

odpisy 4 022 592 3 365 000 3 437 655 2 899 342

Náklady celkem 15 583 299 14 010 000 9 193 808 14 259 342

dan z příjmu 62 890

HV Celkem 47 026 50 000 2 823 377 180 658

minus

HV 2 823 376

Zpracoval Ing.Stanislav Olšák

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Příloha č.7 

 

Informace o plnění usnesení z Valné hromady ze dne 5.6. 2017 

Anketní otázky 

 

    - je současná situace - zapsaný spolek - pro vás vyhovující? 

    - má výkonný výbor, pro případ potřeby, připravit návrh řešení transformace zapsaného spolku na některou z forem 
obchodní společnosti? 

 

Vyhodnocení: 

Hlasovalo: 23 členů 

     ANO   NE   Nevím 

Otázka 1   17   4   2 

Otázka 2   11   9   3 

28.5.2018 

Petr Ochmann 

 

Odpovědi  členů 

Jméno    Ot č.1 Ot č.2 poznámka 

Vrzgula Jan ANO ANO Je ale potřeba detailně analyzovat a prezentovat co by 
transformace do jednotlivých obchodních společností znamenala 
jak pro současný spolek, tak pro členy a jaké by byly následky 
takovéto transformace (pozitivní ale i negativní). 

Stracková Šárka ANO NE  

Káňa Robert ANO Nevím  

Štverka Václav NE ANO  

Hercíková Kam. ANO ANO  

Kutač Petr ANO ANO  

Kutačová Petra ANO ANO  

Koníček Jiří ml. ANO NE Navrhuji např. zvýšení členských poplatků, které by aktivní členy 
spolku zvýhodňovalo před těmi, kteří o oddíl zájem nemají. 

Zavést systém odměňování aktivních členů, kteří pro Bílou dělají 
dobrou práci. Přilákat nové členy, například z OZL, co budou mít 
o spolek Ski Vítkovice Bílá zájem.  

Koníček Jiří  ANO NE  

Smažáková K. ANO NE  

Kořístka Jakub NE  ANO Současná organizační forma neoní vyhovující. Tato forma 
zabraňuje kontinuálnímu rozvoji, prosperitě a profesionálnímu 
vedení. 

Witichová Š. ANO ANO  

Němčíková M. ANO ANO  

Kacíř Martin  NE ANO  

Vrzgula Martin ANO ANO  

Olšák Stanislav ANO NE  

Vrzgula J.    

Ochmann Petr ANO NE  

Ochmannová K ANO NE  

Ochmannová M ANO NE  

Ochmannová  ANO NE  

Skoumal Jar.    

Dusílek Jakub NE ANO  

    



 

Příspěvky: 

Kutač Petr 

Dle mého názoru by nám mělo jít o spolek - členství ve spolku a spolkový život, což je společná činnost, setkávání a 
rovněž využívání určitých členských benefitů (při kterých se opět můžeme setkávat). Nedovedu si představit, jak by to 
fungovalo např. když bychom byli s.r.o. To už bychom nebyli členové a z toho plynoucí vše výše uvedené. O co nám 
(nebo některým) jde? Vytvářet zisk a dělit si ho (přitom získat větší podíl na majetku)? 

Kořístka Jakub 

Návrh na transformaci řešení stávající situace považuji za nezbytný. Forma obchodní společnosti by měla být zvolena 
tak, aby se eliminovali neaktivní členové stávajicího spolku a nastartoval se tím dynamický rozvoj nové potencionalní 
společnosti. 

 

Witichová Šárka 

Obecná nálada zapsaného spolku, apoň jak ji vnímám já především u mladší generace, napovídá tomu, že bude nutné 
vypracovat návrh řešení transformace  z.s. 

Doporučuji, aby měl návrh více variant a aby obsahoval: 

- Formu obchodní společnosti – srovnání výhod, příp. nevýhod se stávajícím formou zapsaného spolku  

- Popsat, co bude cílem nové společnosti, koho bude sdružovat, jak bude pracovat a jak se transformace dotkne 
stávajících členů  z.s. 

Pokud si VH odsouhlasí, že má VV zpracovat návrh transformace z.s., předpokládám, že vznikne nějaká diskusní 
platforma, na které bude možné vyjádřit své názory. Pokud tomu tak bude, ráda se jich zúčastním. 

 

Dusílek Jakub 

NE - pasivita členů bez ekonomického zájmu na činnosti omezuje možnosti aktivního výkonu většinových vlastnických 
práv, případně navýšení kapitálu formou úpisu dalších podílů / akcií, popř. jiné formy podpory financování investic ze 
strany aktivních členů s možností následného čerpání dividendy, apod. 

ANO, zřejmě ale formou vkladu aktiv do nově vzniklé společnosti a úpisu podílů na ní formou nabídky kapitálového 
vstupu všem členům a postupným a v čase rozloženým vyplacením těch, kteří by se pro vstup nerozhodli 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Zpráva dozorčí komise 2018                                                                                                                                  Příloha č.8 

 

1/ Dozorčí komise se v minulém roce oficiálně sešla ke čtyřem jednáním. Dále  

    měla jedno společné zasedání s výkonným výborem  

 

2/ Členové dozorčí komise se aktivně účastnili jednání na téma  

      a) otevření diskuze s mladými čeleny spolku 

      b) výběru nového trenéra sportovního oddílu 

 

3/ Během jarních měsíců loňského roku dozorčí komise navrhla výkonnému výboru několik témat : 

      a)  pracovat na marketingu spolku a sportovního oddílu   

      b) vzhledem k velikosti majetku spolku připravit ekonomický a investiční výhled rozvoje spolku na budoucí léta z 
pohledu dnešní finanční situace. 

• intenzivněji zapojit do vedení spolku mladou generaci 

Dle názoru DK nebylo ze strany VV v oblasti přípravy ekonomického a investičního rozvoje spolku mnoho uděláno.  

V oblasti marketingu je v poslední době vyvíjena aktivita směrem k zajištění pracovníka na trvalý pracovní úvazek. DK 
považuje za dobrý krok aktivity tímto směrem, ale má pochyby zda bude na tuto funkci dostatek finančních prostředků 
a proto navrhuje spolupráci s externí firmou  

 

DK velmi kvituje vyvolání diskuze s mladou generací.    

4/ Dozorčí komise na posledním zasedání projednala účetní závěrku a návrh rozpočtu. 

 

Děkuji členům dozorčí komise za intenzivní práci v letošním roce a spolupráci. 

 

Závěrem dovolte, abych jménem DK navrhl aby valná hromada přijala usnesení v tomto znění : 

valná hromada ukládá výkonnému výboru vypracovat dlouhodobou koncepci rozvoje spolku s ohledem na dnešní 
ekonomickou situaci a investiční záměry spolku a předložení této koncepce k diskuzi členům spolku. 

 

Termín : 3/2019 

 

 

Zpracoval: Vladimír Kutý                                  V Ostravě 28.5.2018 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

SKI Plán  Rozpočtu na  rok 2019 Příloha č.9

položka skuteč.2017 plán 2018 čerpání 2018 Plán 2019

Výnosy

pronájem  s.r.o. 11 518 996 11 160 000 10 664 998 11 240 000

ostatní 3 780 167 2 900 000 1 352 187 3 200 000

Výnosy celkem 15 299 163 14 060 000 12 017 185 14 440 000

Náklady

opravy a údržba 2 114 802 1 115 000 574 583 2 400 000

leasing rolba 2 196 800 2 200 000 2 196 800 2 200 000

sportovní činnost 3 753 072 3 400 000 1 612 755 3 200 000

 nájmy   1 048 409 1 100 000 425 029 1 050 000

ostatní 1 027 263 1 300 000 247 420 1 050 000

osobní náklady 653 829 760 000 294 324 750 000

daně a poplatky, poj. 505 010 550 000 276 356 510 000

úroky úvěru 261 522 220 000 128 886 200 000

náklady 11 560 707 10 645 000 5 756 153 11 360 000

odpisy 4 022 592 3 365 000 3 437 655 2 899 342

Náklady celkem 15 583 299 14 010 000 9 193 808 14 259 342

dan z příjmu 62 890

HV Celkem 47 026 50 000 2 823 377 180 658

minus

HV 2 823 376

 Předládá : Ing.Stanislav Olšák  

 

 

 

 

 

 

 

 

Příloha č.10 
 

 

Stanovisko Dozorčí komise k návrhu rozpočtu spolku na období 

 1.11.2018 do 31.10.2019. 
 

 

 

 

DK projednala návrh rozpočtu a doporučuje VH ke schválení bez připomínek.  

 

 

 

 

V Ostravě dne 28. 5. 2018 

Ing. Ivana Olšáková 
 

 



PŘÍLOHA č.11 

Zpráva o činnosti   provozní firmy SKI  Bílá – Služby s.r.o. za zimní sezónu 2017 / 2018 a letní sezónu 2017 

 

1/ Uvítání. 

Dobrý den vážení členové zapsaného spolku SKI Vítkovice – Bílá z.s., je mou milou povinností vás informovat o práci 
provozní společnosti našeho spolku SKI bílá – Služby s.r.o. 

2/- Zhodnocení loňské letní sezóny 2017 

-Letní provoz lanovky, stagnace návštěvnosti, mírné zvýšení příjmu úpravou letních cen 

-Oprava zasněžování na Biskupské sjezdovce až po asfaltovou cestu v délce 550m 

-Vybudování nového přípojného místa el. energie na Jihu a tím možnost navýšení příkonu, odpojení Sun Ski od el. 
Energie z našich odběrových míst 

-Údržba a úklid celého lyžařského areálu, především prostory pily 

-Údržba singltrailů a naučných stezek 

3/- Zimní sezóna 2017-2018 

-V krátkosti patřila sezóna k těm lepším, mírně nadprůměrným zim a byla v číslech skoro totožná jako ta loňská zima 
2017. 

-Začali jsme zasněžovat v druhé polovině listopadu stejně jako v minulé i předminulé zimě a začátkem prosince to 
vypadalo velmi nadějně, nasněžilo kolem 20cm sněhu byl mráz a tak jsme mohli spustit v neděli 3. prosince vlek na jihu 
v délce 400metrů a na pátek 8.prosince jsme připravovali spuštění lanovky tak, abychom mohli v sobotu následující den 
oficiálně otevřít sezónu akcí Grand Opening Bílá ve spolupráci s Michalem Šlachtou. 

-Bohužel zahájení provozu lanovky začalo velkým problémem. Při ranní úpravě svahu zůstala stát v horní části červené 
sjezdovky rolba Prinoth s poruchou planetové převodovky. Ještě dopoledne aktivně přijeli pracovníci servisního 
střediska , rolbu jsme stáhli  druhou rolbou na cestu a tam začala oprava této závada. Oprava byla dokončena v 
pozdních večerních hodinách a druhý den opět upravovala sjezdovky.  

-Hlavní problém byl v tom, že jsme v pátek chtěli otevřít jen sjezdovku FIS a Javořinku jsme přes den ještě aktivně 
zasněžovali, abychom je měli připravené na sobotní oficiální zahájení sezóny. Naší věrní zákazníci, těšící se na začátek 
sezóny, tak  museli počkat až rolbu ze svahu odstraníme a dokončíme úpravu sjezdovky druhou rolbou a provoz severu 
byl spuštěn až kolem jedenácté dopoledne. 

-Začátek prosince vypadal velmi slibně, ale nakonec první třetina sezóny nevypadala vůbec dobře.  

-27. prosince přišla vánoční obleva, pokazil se vlek na jihu a tato obleva trvala až do poloviny ledna. V polovině ledna 
jsme měli již 30% propad tržeb oproti minulé sezóně a to nám vůbec na klidu nepřidávalo, navíc se rychle blížil termín 
Olympijského festivalu. 

-Ještě se vrátím k poruše vleku, neboť vlek zastavila taková banalita ve formě pokousaných drátu od myší pod velínem 
vleku. 

-Nakonec se vše v dobré obrátilo, mrazy na konci ledna a během celého února a vlastně i března nám pomohly propad z 
první třetiny sezóny dohnat a docílit mírně vyšší tržby než loňskou zimu. 

-Tato zima byla také atypická v tom, že v Beskydech nepadal téměř vůbec sníh. A když už pár centimetrů přece jen 
napadlo, tak ihned v krátké době roztál.  

-Běžecké stopy jsme téměř vůbec neupravovali. 

-Možná trochu dobře, že nesněžilo, protože Biskupské lesy prováděly zimní těžbu dřeva na obou stranách modrého 
okruhu a tento mezi běžkaři populární běžecký okruh by byl stejně celou zimu nesjízdný. Uvidíme jak to bude s těžbou 
dřeva příští zimu. 

-Dokladem toho, že druhá polovina sezóny byla optimální je, že všechny závody a akce proběhly za skvělých podmínek 
(Olympijský park, FIS-UNI, Bílanská valaška, RKZ žáci, Madeja Cup a nakonec oddílový přebor) 

-Na začátku dubna přišlo velké oteplení a přeskočili jsme ze zimy přímo do léta. 

-Pár čísel: 

zahájení neděle 3. 12. 2017 -   konec sezóny 2.4.2018 Velikonoční pondělí 

121 provozních dnů (117) 

109718 hostů (109475) 

1 340 068 průchodů (1 367 405) 

87 901 prodaných jízdenek (89 328) 

907 průměrně hostů na den (936) 

 

4/- Činnost SRO 

-Jako každý rok se SRO podílí na údržbě areálu a technických zařízení. 



-Úprava objektu pily, střecha, okapy, obvodové zdi, vrata, úklid pily,úprava terénu. 

-Aktivně se podílíme také na propagaci areálu a hlavně značky SKI Bílá 

Vizitkou toho jsou např. cyklodresy, propagační předměty ( tužky, magnetky, hrnečky, zvonečky a další reklamní 
předměty s logem SKI Bílá nebo tématikou Bílé), 

-nové oblečení má také obsluha areálu 

-Již několik let se umisťuje mezi prvními třemi areály v republice v hlasování karet YSIC o nejoblíbenější areál mezi 
studenty. 

-Každoročně jsme oceňování firmou Sitour za 100% zimní hlášení podmínek v areálu 

  

5/- Zaměstnanci SRO 

-Řešili jsme letos také personální problémy, tak jako mnoho dalších podnikatelských subjektů fungujících ve službách. 

-V loňském roce odešla do pracovního poměru obce Bílá pokladní Jitka Kaděrková 

-Petra Neumannová v zimě odešla na mateřskou, ale svým aktivním přístupem vydržela až do konce sezóny a ještě 
zaučila novou pokladní také Petru (Polachovou) pracovat s pokladním systémem SKI DATA a do zákulisí letní sezóny. 

-Uprostřed zimy jsme museli řešit s úklidem sociálních zařízení, neboť pan Sločík, který se o úklid staral onemocněl a jen 
velmi vstřícným přístupem některých členů spolku jsme tento neočekávaný problém vyřešili. 

 

-Nakonec se nám podařilo najít pracovnici ochotnou tuto práci vykonávat na zkrácený pracovní a přijali jsme paní 
Gajdičiarovou. Ihned když začala pracovat, tak to pozitivně zaregistrovali i někteří naší členové spolku. 

-Nyní řešíme pozici pracovníka Marketing manager, protože již delší období cítíme v této práci určité mezery a mohou 
se zde najít pro areál určité benefity. Ani jsme netušili, že o práci na této pozici bude v našem areálu takovýto zájem (do 
výběrového řízení přihlášeno 12 zájemců). 

-V nejbližším období proběhne výběrové řízení na toto pracovní místo. 

 

6/- Další činnost v letním období 

-Letní sezónu jsme letos zahájili již 29.dubna a ukázalo se to vzhledem k pěknému počasí jako dobrý krok (tržby na 
úrovni prázdninových dnů) 

-Kombinace svátků a prodloužených víkendů plus pěkné počasí 

-V současné době opravujeme střechu pily (opustili jsme původní návrh udělat střechu plechovou, neboť se zjistily 
problémy s ukotvením plechů), takže střecha bude pokryta kvalitní lepenkou. 

-Přemístili jsme Pump track blíže k trafostanici, tak aby co nejméně zabíral parkovací místa 

-Připravujeme se na další etapu opravy zasněžování modré sjezdovky, a to 

opravou tzv „nového úseku“ a budeme pokračovat trasou od asfaltové cesty po hydraulickou věž v dolní části nad 
závěrečným padákem. 

-Nyní řešíme kontrolu z České inspekce životního prostředí – nakládání s povrchovými vodami (velmi nepříjemná 
záležitost). 

 

7/- Rozvoj areálu v dalších letech 

-Loni jsem se zmiňoval, že by bylo super vyměnit v nejbližší době současnou lanovku za modernější, pohodlnější a také 
bezpečnější. 

-Největší problém se jeví sehnání potřebného kapitálu na tuto stavbu. 

-Příští rok 2019 bychom chtěli vyměnit čerpací stanici na severu a tu ze severu prodat obci Bílá pro potřeby zasněžení 
Jihu. 

-Pracujeme na zapojení se do projektu e-mobility areálu vybudováním dobíjecí stanice na elektro automobily 

-Chtěli bychom také zřídit gastro objekt v horní části sjezdovek 

-Od 21. března jsou sjezdovky zapsány na katastru opět na Lesy ČR a Biskupství podalo na toto rozhodnutí odvolání k 
Ústavnímu soudu ČR. 

8/- Závěr 

-Práce v areálu je stále hodně a je pořád co vylepšovat. Tato práce nás baví, protože je za máma něco vidět. Co nás trápí 
je rozmáhající se byrokracie ze strany státu. 

 

Děkuji za pozornost.                                                     

 

V Bílé 28. 5. 2018                                                               Jaroslav Vrzgula 



 

Příloha č. 12 

 

Informace o stavu členské základny ke dni konání VH  28.5.2018. 

 

Stav členské základny:     219 

Z toho:     30 osob mladších 18 let  

                  38 osob starších 60 let včetně 

V období od poslední VH se snížil stav o jednoho člena.  

Výkonný výbor neobdržel za uvedené období žádnou žádost o přijetí za člena ani o ukončení členství.  

Stav placení členských příspěvků: 

Za rok 2017 byly všechny členské příspěvky zaplaceny ve stanoveném termínu mimo člena Lapina. 

Za rok 2018 jsou příspěvky průběžně placeny. Věřím, že ve stanoveném termínu bude vše uhrazeno 

Návrh na zrušení členství ve SKI: 

Vzhledem k tomu, že přes veškerá možná upozornění v souladu se stanovami se nám nepodařilo kontaktovat pana 
Martina Lapina aby si splnil svou povinnost a to zaplacení členského příspěvku předkládá VV jednání VH návrh na 
zrušení členství z důvodu neplnění základních členských povinností. 

Návrhy na ocenění členů SKI: 

Dále VV předkládá Valné hromadě  návrh na ocenění našeho dlouholetého člena Ing. Václava Káňu   a to titulem čestný 
člen spolku za jeho celoživotní zásluhy o budování a rozvoj tělovýchovných zařízení spolku a za  jeho aktivní  činnost  při 
naplňování  cílů spolku. 

Prosím předsedu VH aby nechal hlasovat o předloženém návrhu 

 

Děkuji  

Předkládá 

Ing.Stanislav Olšák 

 

 

 

 

 


